

af Alliance Française
香港法國文化協會
Hong Kong



A FRENCH SUMMER OF WONDER AND ADVENTURE
一個充滿奇幻與冒險的法語暑假



SUMMER CAMPS 2026
FOR YOUNG KIDS
幼童法語夏令營
6 years old



Learn & Play in French 玩樂中學法語

At Alliance Française, we offer specialized courses for children aged 6, providing an immersive and high-quality learning environment. Our classes, conducted entirely in French, encourage active participation and engagement. Your kids will enjoy small class sizes led by a native French-speaking teacher, interactive stories, fun games, and creative projects.

法國文化協會為六歲的兒童特別設計的課程為小朋友提供沉浸式和高品質的學習環境。採用小班制，並全程使用法語授課，鼓勵學童積極參與。法語為母語的教師透過互動故事、趣味遊戲和創意項目進行教學。

Adventures with Le Petit Prince 《小王子》奇幻世界歷奇

Set off on a magical journey this summer and explore the whimsical world of Antoine de Saint-Exupéry's beloved story!

這個夏天，讓我們一同探索安東尼·聖艾修伯里筆下深受愛戴的《小王子》奇幻故事中的神奇世界吧！

📍 **Wan Chai 灣仔 & Sha Tin 沙田** : 2 pm - 4 pm

📍 **Jordan 佐敦** : 10 am - 12 pm

📅 14 July - 13 August - 5 weeks
Tuesday & Thursday 星期二、四上課

\$4,300 (5 weeks 五星期)

📍 **Wan Chai 灣仔** : 10 am - 12 pm

13-24 July - 2 weeks

📅 10-14 August - 1 week

Monday - Friday 星期一至五上課

\$2,400 (1 week 一星期)

\$4,300 (2 weeks 二星期)



Explore the Dino Kingdom 探索恐龍國度

Step back in time this summer at our Explore the Dino Kingdom camp, designed for 6-year-old dinosaur enthusiasts! This programme allows your child to embark on a journey through the amazing world of dinosaurs while practicing their French language skills.

一起穿越時空，回到過去，探索恐龍國度！這夏令營專為六歲的恐龍愛好者設計。孩子們在探索奇妙的恐龍世界之同時也能練習法語。

📍 **Wan Chai 灣仔** : 10 am - 12 pm

27 July - 7 August - 2 weeks

📅 17-21 August - 1 week

Monday - Friday 星期一至五上課

\$2,400 (1 week 一星期)

\$4,300 (2 weeks 二星期)

